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《2024年中考英语阅读理解专项训练及答案：梦想》

中考英语内容包括听力、阅读例句、完型填空、写作等多个部分，其中，中考英语阅
读理解所占的比重是非常大的。想要在中考英语中拔得头筹，千万不要忽略阅读理解
部分的训练。

Passage:

Every person has a dream. Dreams give us hope and motivate us to work hard. For
example, there is a student named Tom. His dream is to become a great writer.

Tom has always loved writing. He writes stories and poems every day. He reads a lot of
books and learns from the best authors. He knows that it will take a lot of hard work and
effort to achieve his dream, but he is willing to do anything.

One day, Tom's teacher reads his story in class. Everyone is amazed by his talent. The
teacher tells Tom that he has the potential to become a famous writer. This encourages
Tom to work even harder.

Tom's parents also support his dream. They buy him books and help him with his
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writing. They tell him that dreams are important, but they need to be pursued with hard
work and determination.

Tom knows that there will be challenges on his journey to become a writer. But he
believes that if he keeps working hard and never gives up, his dream will come true.

Questions:

1. What is the main idea of this passage?

A. Dreams are important.

B. Hard work is necessary for dreams.

C. Everyone should have a dream.

D. Tom is a talented writer.

2. Why does Tom work hard to achieve his dream?

A. Because he knows it will be easy to become a writer.

B. Because he is talented and enjoys writing.

C. Because his teacher and parents encourage him.

D. Because he wants to become famous.

3. What does Tom's teacher tell him?

A. His dream is impossible to achieve.

B. He has the potential to become a famous writer.

C. He should focus more on his studies.

D. Writing is not a suitable career choice.

4. How do Tom's parents support him?

A. They buy him books and help with his writing.

B. They discourage him from pursuing his dream.
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C. They force him to write every day.

D. They think his dream is愚蠢 and unnecessary.

5. What does Tom believe about achieving his dream?

A. It will be easy if hetalks about it.

B. It will require hard work and determination.

C. It is impossible to achieve.

D. His parents and teacher will help him automatically.

答案解析：

1. B - 实现梦想需要努力工作。文章强调了梦想的重要性，并指出通过努力工作来实
现梦想。

2. B -
因为他有天赋并且喜欢写作。文章中提到Tom热爱写作，并且他的才能得到了认可。

3. B - 他有潜力成为一名著名的作家。老师的鼓励是Tom继续努力的动力之一。

4. A - 他们给他买书并帮助他的写作。文章中提到Tom的父母支持他的梦想，并通过
购买书籍和帮助写作来支持他。

5. B - 实现梦想需要努力和决心。Tom相信通过努力和决心，他的梦想会成真。
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